
Výsledky ankety o hracím systému v krajských přeborech druhé třídy

Anketa byla zveřejněna na webu JmŠS na konci října 2023, celkem 50 oddílů hrajících mistrovské soutěže dospělých bylo osloveno také e-mailem. Termín pro 
odpovědi na anketní otázky byl stanoven do 3.12.2023, své odpovědi zaslalo 31 oddílů. 

Součástí ankety byly následující otázky:

Otázka č.1.: Má se změnit formát/systém (např. počet šachovnic, skupin či družstev ve skupinách), kterým se hraje KPII?

Odpovědi na otázku č. 1 Ne Ano Nevíme, nevyjadřujeme se
Počet hlasů 10 14 7
Procento z hlasujících 32,26% 45,16% 22,58%
Procento z počtu oslovených oddílů 20% 28% 14%

Otázka č.2.: Má se snížit počet šachovnic v     KPII?  

Odpovědi na otázku č. 2 Ne Snížit na 7 Snížit na 6 Snížit na 5 Nevíme, nevyjadřujeme se
Počet hlasů 23 0 0 2 6
Procento z hlasujících 74,19% 0% 0% 6,45% 19,36%
Procento z počtu oslovených oddílů 46% 0% 0% 4% 12%

Otázka č.3.: Má se snížit počet skupin a/nebo počet družstev ve skupinách KPII?

Odpovědi na otázku č. 3 Ne,  zachovat
3x10 družstev

Ano,  chceme
3x8 družstev

Ano,  chceme
2x12 družstev

Ano,  chceme  jinou
variantu

Nevíme, nevyjadřujeme se

Počet hlasů 10 2 9 2 8
Procento z hlasujících 32,26% 6,45% 29,03% 6,45% 25,81%
Procento z počtu oslovených oddílů 20% 4% 18% 4% 16%
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